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خبار شهرستان ا

مذاکرات اولیه با سرمایه گذار چینی جهت احداث 
کارخانه تولید انواع تایر در استان البرز

ب�ا  الب�رز:  عصرآزادی/سرپرس�تی 
دس�تور وی�ژه دکتر محم�د انصاری ، 
مدیرکل صمت اس�تان البرز مذاکرات 
اولی�ه ب�ا س�رمایه گ�ذار چین�ی در 
خصوص س�رمایه گذاری مشترک به 
منظور احداث کارخانه تایر در استان 

البرز انجام شد.
در همین راس��تا، نماین��دگان اداره کل 
صنعت، مع��دن و تجارت اس��تان البرز با 

حضور در نمایش��گاه بی��ن المللی قطعات خودرو تهران مذاک��رات مقدماتی جهت انجام این 
مهم را انجام دادند.

مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان:

در پالایشگاه اصفهان به اندازه کشور عمان و امارات 
پروژه داریم

عصرآزادی/سرپرس�تی اصفه�ان: مدیرعام�ل هلدینگ پتروپالای�ش اصفهان با 
بیان اینکه ما در پالایش�گاه اصفهان به اندازه کش�ور عمان و ام�ارات پروژه داریم، 
خاطرنش�ان کرد: این در حالی اس�ت که عده ای خودتحقیری می کنند و امارات را 

بر سر ما می زنند.
 محس��ن قدیری، با اذعان به اینکه اگر اکنون به فکر ناترازی س��وخت در کشور نباشیم در 
آینده سرنوش��ت مشخصی نخواهیم داش��ت، عنوان کرد: از دو سال و نیم گذشته این امر را 
آغاز کردیم و خوشبختانه با احداث سایت دوم پالایشگاه در هرمزگان تا آذر سال آینده از این 

مقدار ۸۰ میلیون لیتر که ناترازی وجود دارد، ۵/۱۲ میلیون لیتر آن را جبران خواهیم کرد.
او با بیان اینکه در دو هفته قبل آب ش��رب اصفهان با مشکل مواجه شد، تصریح کرد: یک 
هفته آب پالایشگاه برای اولین بار قطع و ورودی ما صفر شد؛ سه مخزن استراتژیک ما سریعاً 
وارد مدار شد و به راحتی با پروژه ای که یک ساله ساخته شد، این مشکل را مدیریت کردیم.

قدیری با بیان اینکه ما ۲۳ پروژه در زمینه آب داریم که اگر به اتمام برس��د به طور کامل 
مش��کل آب برطرف می ش��ود، افزود: از طریق این پروژه ها به دیگران هم کمک می کنیم؛ در 
پروژه آب صفه  در عرض دو س��ال ۷۲۰ کیلومتر از یک هزار و ۴۰ کیلومتر پروژه انتقال آب 

را لوله کشیدیم.
مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با بیان اینکه ۳۰درصد از سهام انتقال آب اصفهان 

به پالایشگاه اختصاص دارد، گفت: تمام آب دورریز ما به سیستم برمی گردد.
قدی��ری با بیان اینکه این اتفاقات با تدبیر پیش رفته و حاصل تلاش افرادی اس��ت که در 
انقلاب پرورش یافته اند، گفت: ما هش��ت س��ال در دفاع مقدس بوده ایم، من در جنگ های 

نامنظم شهید چمران کمک آرپی جی زن بودم و پرورش یافته این انقلاب هستیم.
مدیرعام��ل هلدینگ پتروپالای��ش اصفهان با بیان اینکه ما در پالایش��گاه اصفهان به اندازه 
کشور عمان و امارات پروژه داریم، خاطرنشان کرد: این در حالی است که عده ای خودتحقیری 
می کنن��د و امارات را بر س��ر ما می زنن��د.او گفت: در بازدید از امارات دریافتیم که بس��یاری 
از مخزن ه��ای آن ه��ا در اس��تانداردهای  api آمریکا و اس��تانداردهای ما نیس��ت، اما بیس 

استانداردهای صنعت نفت ما بر اساس استانداردهای کشورهای پیشرفته است.
مدیرعام��ل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با بیان اینک��ه  ۵۳۰ هکتار زمین در بندرعباس 
خریداری کردیم، گفت: طرح های ما مولد اس��ت.قدیری، با بیان اینکه تمام ورودی های مالی 
پالایش��گاه به این س��مت حرکت می کند و آینده بسیار روشن اس��ت، گفت: در انتخابات به 

حرف ها و ادعاها نگاه نکنید، به کارنامه و برنامه ها نگاه کنیم.
مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با اش��اره به برنامه ریزی ۶۰ پروژه در حوزه هوش 
مصنوعی، خاطرنش��ان کرد: ما ۴۶۰ پروژه در حال انج��ام داریم بدون اینکه نگاهی به جایی 
داش��ته باش��یم این در حالی است که این پول ها هم قبلًا بوده اس��ت.او ادامه داد: ما در سال 
گذش��ته صد میلیون یورو قرارداد فناوری بس��تیم، این نشان می دهد که اگر مدیری بخواهد 

کار کند، می تواند.

شهردار اصفهان خبر داد:

افتتاح ۱۹ پروژه مرمتی در تخت فولاد
 عصرآزادی/سرپرس�تی اصفهان: علی قاس�م زاده، ش�هردار اصفه�ان گفت: در 
مجموع�ه تاریخی فرهنگی مذهب�ی تخت فولاد ۱۹ پروژه مرم�ت و نگهداری فعال 

است که امیدواریم بتوانیم به  زودی شاهد افتتاح این پروژه ها باشیم.
او اف��زود: یک��ی از بافت های تاریخی بزرگ ش��هر اصفهان با وس��عت ۷۵ هکتار، مجموعه 
فرهنگی مذهبی تخت فولاد است که این اثر بزرگ و مهم تاریخی، بیست وششم خرداد سال 
۱۳۷۵ به عنوان اثر ملی در کشور ثبت شد و با توجه به اینکه شناسنامه ملی دارد، باید نسبت 

به حفظ این اثر، حساسیت بیشتری داشته باشیم.
قاسم زاده یادآور شد: تخت فولاد سرمایه  ارزشمندی است که باید آن را به عنوان اندوخته 
و سرمایه معنوی شهر حفظ کنیم، چرا که پس از قبرستان های بقیع و وادی السلام از جمله 

مهمترین و مقدس ترین قبرستان های جهان اسلام به شمار می رود.

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار آذربایجان شرقی:

تهدید سگ های ولگرد نیازمند چاره اندیشی اصولی است
مع�اون هماهنگ�ی ام�ور عمران�ی 
استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به 
ازدیاد جمعیت سگ های بلاصاحب از 
نهادهای متولی خواس�ت آمار جامعی 
در این زمینه داش�ته باشند تا تصمیم 
اساسی در مورد سامان دهی این گروه 

حیوانی پرخطر اتخاذ شود.
جبارعلی ذاک��ری در کارگروه مدیریت، 
کنترل و س��امان دهی سگ های بلاصاحب 

استان، گفت: پرسه سگ های ولگرد در سطح شهر یک تهدید جدی در امر بهداشت و سلامت 
مردم و نوعی معضل اجتماعی است که منجر به تنش اجتماعی شده و لازم است چاره اندیشی 

اصولی در این  خصوص انجام گیرد.
وی نقش فرهنگ سازی و اطلاع رسانی در این زمینه را بسیار مهم تلقی و خاطرنشان کرد: 
صداوسیما، فضای مجازی و رسانه ها باید نسبت به تهدید سگ های بلاصاحب فرهنگ سازی 

و اطلاع رسانی داشته باشند.
ذاکری افزود: مردم ما به علت مسائل عاطفی به سگ ها غذارسانی می کنند که این کار اغلب 

در پارک ها و نقاط حاشیه شهرها انجام می شود و تهدیدهای بی شماری را به همراه دارد.
وی گفت: سازمان مردم نهاد دارای مجوز جهت حمایت از این سگ های بلاصاحب در استان 
نداریم؛ بنابراین مردم فهیم استان، فریب سازمان های مردم نهاد فاقد مجوز که از عواطف مردم 

جهت مشارکت مادی برای درمان یا نگهداری سوءاستفاده می کنند نخورند.
معاون هماهنگی امور عمرانی اس��تاندار آذربایجان شرقی با اشاره به نارضایتی مردم استان 
مبن��ی بر افزایش بیش از حد س��گ های بلاصاحب بر لزوم ارائه راهکارهای مناس��ب جهت 

ساماندهی این حیوانات تأکید کرد.
ذاکری اضافه کرد: با افرادی که برای نهادهای متولی در راس��تای س��امان دهی س��گ های 

بلاصاحب مشکل ایجاد می کنند، برخورد قانونی انجام گیرد.
وی با اشاره به سگ گزیدگی در شهرستان ها خواستار فعالیت و تشکیل مستمر این کارگروه 
و تفکیک آمار سگ های بلاصاحب در شهرها جهت تصمیم گیری و مدیریت این گروه حیوانی 

شد.
به گزارش ایس��نا، به نقل از روابط عمومی اس��تانداری آذربایجان ش��رقی، حبیبه هراتی، 
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری تبریز نیز در این جلسه گزارشی از روند اجرای 
طرح و اقدامات صورت گرفته در خصوص جمع آوری و کنترل جمعیت سگ های بلاصاحب 

ارائه داد.

خبر

درپی خل�ع ید پیمان�کار قبل�ی کارخانه 
تولید کمپوست ش�هرداری تبریز و تحویل 

مجموع�ه به این س�ازمان و توقف تولید در 
این مجموعه که موجب فرسودگی و تخریب 

کل�ی و تحمی�ل خس�ارت های زیان ب�اری 
در ط�ول چند س�ال به این مجموعه ش�ده 
بود، عملیات اجرایی بهس�ازی و بازس�ازی 
ماش�ین آلات تولی�دی کمپوس�ت وارد فاز 

اجرایی شد.
حبیب��ه هراتی، مدیرعامل س��ازمان پس��ماند 
ش��هرداری تبریز درباره اج��رای این طرح، گفت: 
بهسازی و بازس��ازی کارخانه کمپوست وارد فاز 
اجرای��ی و عملیاتی ش��ده و همزم��ان با تخلیه و 
انتقال پسماندهای غیرقابل تبدیل به مرکز دفن، 
برنامه بازس��ازی و بهس��ازی خط��وط بازیافت و 

تولید کمپوست وارد فاز عملیاتی شد.
ب��ه گزارش ایس��نا به نق��ل از رواب��ط عمومی 

س��ازمان مدیریت پسماندهای ش��هرداری تبریز، 
وی با اش��اره به ض��رورت کاهش حج��م زباله با 
توجه به سیاس��ت های کلان ش��هرداری، افزود: 
طرح بازس��ازی و ایجاد کارخانه تولید کمپوست 
شهرداری با هدف کاهش روزانه ۲۵۰ تا ۴۰۰ تن 
حجم زباله تولی��دی و تفکیک و بازیافت و ایجاد 
چرخه ارزش پس��ماند صورت گرفته و همزمان با 
بازسازی ماشین آلات تولیدی، عملیات عمرانی و 
محوطه س��ازی و کاش��ت فضای سبز و همچنین 
تکمی��ل خطوط تولیدی پیش��رفت ۵۰ درصدی 
داشته اس��ت. امیدواریم با اتمام این طرح شاهد 
کاهش حجم قابل توجهی از پسماندهای تولیدی 
و ایجاد چرخه ارزشی و اقتصادی پسماند باشیم.

ش�هردار تبریز اعلام کرد: با پرداخت تسهیلات ویژه در ۲ سال 
گذشته ۲ هزار و ۵۰۰ دستگاه تاکسی در این شهر نوسازی شد.

ب��ه گزارش ایرنا، یعقوب هوش��یار در دیدار با رییس کل دادگس��تری 
آذربایجان ش��رقی و دادس��تان شهرس��تان تبریز به مناس��بت هفته قوه 
قضاییه همچنین از انعقاد قرارداد خرید ۳۰۰ دس��تگاه اتوبوس و تحویل 
بخش اعظمی از آنها، افزایش مسافران روزانه خط یک مترو تبریز از ۱۵ 

هزار به ۷۵ هزار نفر در مدت یاد شده خبر داد.
ش��هردار تبریز نص��ب روزش��مار و پیگیری مجدانه عملی��ات عمرانی 
ایس��تگاه های فاز نخس��ت خط ۲ مت��رو را از دیگر اولوی��ت های مهم 
ش��هرداری در حوزه حم��ل و نقل خواند و خاطرنش��ان کرد: تلاش می 
کنیم با بهره برداری از فاز نخس��ت خط ۲ مترو تبریز، تعداد مس��افران 

روزانه مترو را به ۲۰۰ هزار نفر افزایش دهیم.
هوشیار با اش��اره به هدفگذاری امسال ش��هرداری برای نصب ۲ هزار 
دوربین ترافیکی در معابر یادآور ش��د: تاکنون ۵۰۰ دوربین ترافیکی در 
معابر نصب ش��ده است و در راس��تای هوشمندسازی ترافیک تا شهریور 
س��ال جاری ساختمان مرکز مدیریت هوش��مند ترافیک به بهره برداری 

می رسد.
وی هدف گذاری ش��هرداری تبریز را اج��رای ۸۰۰ کیلومتر فیبر نوری 
خواند و گفت: شهرداری تبریز در راستای هوشمندسازی خدمات شهر و 

توسعه شهر هوشمند، اقدام به اجرای فیبر نوری کرده است.
هوشیار اتمام پروژه های نیمه تمام و بلاتکلیف را از مهمترین اقدامات 
ش��هرداری خواند و گفت: نصب روزشمار برای پروژه های شهری یکی از 
عوامل مهم احیای اعتماد بین شهروندان و شهرداری است که این اقدام 

مهم در دوره مدیریت شهری فعلی آغاز شد.
هوش��یار از افزایش س��رانه ورزش��ی تبریز با اجرای ۶۵ پروژه خبر داد 
و اعلام کرد: س��رانه ورزش��ی تبریز ۳۰ س��انتی متر مربع بود که با بهره 
برداری از پروژه های ورزشی متعدد این رقم افزایش چشمگیری خواهد 

داشت.
وی ادام��ه داد: در حوزه فضای س��بز ش��هری نیز هدفگذاری توس��عه 

۶۰۰ هکتاری در دس��تور کار شهرداری اس��ت و امیدواریم با تحقق این 
هدفگذاری، س��رانه فضای سبز تبریز از ۱۶ به ۲۰ مترمربع افزایش یابد 
به طوری که با تلاش همکاران س��ال گذش��ته ۱۱۲ هکتار فضای س��بز 
تبریز توسعه یافته است.شهردار تبریز یکی از عمده ترین دلایل موفقیت 
مدیریت ش��هری همراهی قوه قضائیه با شهرداری تبریز است به طوری 
که در ۲ س��ال گذشته شهرداری بیش��ترین تعامل را با دستگاه قضایی 
اس��تان داشته اس��ت و حمایت دادگستری موجب تسریع خلع ید پروژه 
های��ی همچون پل ارت��ش و فروزنده را فراهم کرده اس��ت و نتیجه این 

تعامل افزایش رضایتمندی شهروندان است.
وی گفت: توفیقات مدیریت ش��هری در موضوع بازگشت اموال به بیت 

المال را مرهون حمایت های سیستم قضایی هستیم.
تحقق ۷۰ درصدی بودجه سه ماهه شهرداری تبریز

هوش��یار تحقق بودجه سه ماهه نخست امسال شهرداری را ۷۰ درصد 
اعلام کرد و یادآور شد: برای بهره مندی از ظرفیت های مغفول، بودجه 

امسال شهرداری را به ۳۰۰ هزار میلیارد ریال افزایش دادیم.
ش��هردار تبریز با اشاره به تقدیم پیوس��ت فرهنگی اجتماعی در کنار 
بودجه امس��ال خاطرنش��ان کرد: اجرای برنامه ه��ای متعدد فرهنگی و 
اجتماعی از دیگر اولویت های کاری امس��ال ش��هرداری تبریز و برپایی 

جشن ۳۰۰ هزار نفری غدیر نمونه ای از اقدامات فرهنگی است.

وی راه اندازی س��امانه بهروب برای تحویل پس��ماند خش��ک از درب 
منازل و تولید کمپوس��ت را از دیگر راهبردهای ش��هرداری برای نیل به 

هدفگذاری کاهش ۲۰۰ تنی پسماند شهری خواند.
ش�هرداری تبریز در حوزه فضای س�بز ش�هری اقدامات مثمر 

ثمری انجام داده است
موسی خلیل اللهی، رئیس دادگستری آذربایجان شرقی نیز در جریان 
دیدار ش��هردار تبریز به مناسبت هفته قوه قضاییه اظهار کرد: تلاش ها و 

اقدامات ۲ سال اخیر شهرداری تبریز ماندگار است.
وی با بیان اینکه اقدامات عمرانی شهرداری در ۲ سال گذشته چشمگیر 
و برای مردم ملموس است، افزود: اتمام پروژه های نیمه تمام شهری اقدام 
ارزشمندی در تراز انقلاب بود.رییس کل دادگستری آذربایجان شرقی با 
بیان اینکه ش��هرداری تبریز در حوزه تنظیف و نگهداش��ت ش��هری نیز 
عملکرد مطلوبی داشته است، یادآور شد: شهرداری تبریز در حوزه فضای 

سبز شهری اقدامات مثمر ثمری انجام داده است.
خلیل الله��ی با اش��اره به اینک��ه احیای حقوق ش��هرداری با همکاری 
دادگستری استان ارزشمند است، اعلام کرد: آماده همکاری با شهرداری 
برای افزیش رضایتمندی شهروندان و بهبود عملکرد شهرداری هستیم.

وی با اشاره به بهره برداری از تقاطع غیرهمسطح شهید مالک رحمتی 
در هفته گذشته خاطرنشان کرد: بهره برداری از پروژه های ترافیکی در 
کمترین زمان ممکن از دیگر اقدامات قابل تقدیر شهرداری تبریز است.

اقدامات مطلوب شهرداری تبریز در ساماندهی وانت بارها
دادستان عمومی و انقلاب اسلامی مرکز آذربایجان شرقی نیز در دیدار 
با ش��هردار تبریز گفت: پروژه های نیمه تمام در ش��هر ذهنیت منفی در 
اذهان ش��هروندان ایجاد کرده بود که خوش��بختانه با نصب روزش��مار و 

فعالیت بی وقفه عمرانی شهرداری تبریز این موضوع برطرف شد.
باب��ک محب��وب علیلو با بیان اینک��ه افزایش اعتماد م��ردم با عمل به 
تعهدات توس��ط مس��ئولان اتفاق می افتد، اف��زود: مهمترین وظیفه ما 
صیانت از س��رمایه اجتماعی است و شهرداری تبریز با اقدامات ارزشمند 

عمرانی خود گام مهمی در جلب اعتماد شهروندان برداشته است.

۲ هزار و ۵۰۰ دستگاه تاکسی در تبریز نوسازی شد

عص�رآزادی / سرپرس�تی الب�رز: در چهاردهمی�ن نشس�ت 
کمیس�یون صنعت و مع�دن ات�اق بازرگان�ی البرز بر اس�تفاده از 
ظرفیت های صندوق پژوهش و فناوری اس�تان در راستای بهبود 
کیفیت خدمات رس�انی به فعالان بخش خصوصی اس�تان تاکید 

شد.
س��یدمحمدباقر رض��وی تقوی در چهاردهمین نشس��ت کمیس��یون 
صنعت و معدن با اش��اره به ظرفیت ه��ای صندوق پژوهش و نوآوری البرز 
که با مشارکت فعالان بخش خصوصی استان ایجاد شده است، بیان کرد: 
در برنامه های این صندوق س��رفصل های مهمی تعیین و سرمایه  گذاری 
قابل توجهی نیز توس��ط بخ��ش خصوصی البرز برای پیش��برد اقدامات 
حمایتی آن انجام شده اس��ت که در قالب گسترش تعاملات دوسویه از 

این امکانات استفاده  خواهیم کرد.
وی در خصوص برنامه زمان بندی خاموش��ی صنایع در تابس��تان سال 
جاری گفت: در این مورد طی جلس��اتی با مدیران و مس��ئولان شرکت 
توزی��ع نی��روی برق اس��تان ضمن گفت وگ��و در خصوص مش��کلات و 
معضلاتی که به دنبال اعمال خاموش��ی در واحدهای صنعتی و تولیدی 
ایجاد می ش��ود، خواستار آن شدیم که برنامه زمان بندی شده مشخص و 
البته چند ساعتی و نه روزانه در این مجموعه ها انجام شود؛ زیرا به عنوان 
نمونه صنایع دارویی و غذایی اس��تان با توجه به اهمیت تولید محصول 

نباید مدت طولانی با مشکل قطعی برق مواجه شوند.
رئیس کمیسیون صنعت و معدن دوره چهارم اتاق بازرگانی البرز افزود: 
در زمین��ه تامین انرژی مجموعه های صنعتی اس��تان در کمیته افزایش 
تولید، صادرات و س��رمایه گذاری ذیل قرارگاه جهش تولید نیز گفت وگو 

می شود.رضوی تقوی عنوان کرد: انتظار می رود که برای جبران خسارات 
ناش��ی از اعمال برنامه خاموش��ی صنایع، تمهیداتی مانند تامین سوخت 
ژنراتورهای واحدهای تولیدی از س��وی مسئولان مربوطه اندیشیده شود 
که البته طبق صحبت  های مس��ئولان ش��رکت فرآوردهای نفتی منطقه 
البرز در صورت تخصیص این سهمیه، سوخت مورد نیاز در اختیار صنایع 

استان قرار داده می شود.
وی در بخش دیگری در خصوص جلس��اتی که از س��وی کمیس��یون 
صنعت ومعدن اتاق بازگانی البرز با مشاور اقتصادی رئیس کل دادگستری 
استان برگزار شده است، افزود: در نتیجه برگزاری این نشست ها مقرر شد 
که شهرک های صنعتی اس��تان به تفکیک نیروی انسانی موردنیاز برای 

بخش ه��ای مختلف را اعمال کنند و البته در این مورد باید مراقبت های 
لازم در خصوص جذب نیرو از میان اتباع خارجی و توجه به مجاز بودن 
فعالیت آنها بر حس��ب کارشناسی معتبر و مورد تایید دولت بسیار حائز 
اهمیت است.رئیس کمیس��یون صنعت و معدن اتاق بازرگانی البرز تاکید 
ک��رد که برای تامین نیروی واحدهای تولیدی مس��تقر در ش��هرک های 
صنعتی اس��تان مذاکرات و گفت وگوهایی نیز برای اس��تفاده از ظرفیت 

زندانیان رای باز انجام شده است.
لیس�ت  الب�رز در  و فن�اوری  قرارگی�ری صن�دوق  پژوه�ش 

صندوق های برتر کشور در این حوزه در سال ۱۴۰۲
در ادامه این نشس��ت، علیرضا باباخ��ان مدیرعامل صندوق پژوهش و 
فناوری اس��تان البرز با اشاره به مهم ترین دستاوردهای این مجموعه که 
در راس��تای حمایت از فعالیت های بخش خصوصی اس��تان انجام ش��ده 
اس��ت، افزود: قرارگیری در میان لیس��ت صندوق های پژوهش و فناوری 
برتر کش��ور در س��ال ۱۴۰۲ از منظر معاونت علمی و فناوری ریاس��ت 
جمه��وری از جمله افتخ��ارات صندوق پژوهش و فناوری اس��تان البرز 

است.
مدیرعامل صندوق پژوهش و فناوری استان البرز عنوان کرد: در کمتر 
از دو سال از سوی این صندوق بیش از ۱۶هزار میلیارد ریال ضمانت نامه 
برای شرکت های فناور و دانش بینان ملی و استانی صادر شد و برای ۱۲ 

طرح نیز سرمایه گذاری ۴۵۰ میلیارد ریالی صورت گرفت.
در ادام��ه ای��ن نشس��ت نیز ب��ا توجه به موارد قید ش��ده در دس��تور 
جلس��ه، مدعوین و اعضاء کمیس��یون صنعت و معدن به بیان دیدگاه ها و 

نقطه نظرات خود پرداختند.

 استفاده از ظرفیت   صندوق پژوهش و فناوری البرز
 در راستای بهبود خدمات رسانی به فعالان بخش خصوصی

اجرای عملیات بازسازی کارخانه 
تولید کمپوست شهرداری تبریز

قدردانی فرماندار مراغه از مشارکت مردم در انتخاباتموسسه غیرمجاز دندانپزشکی در تبریز پلمب شد
مدیرکل تعزیرات حکومتی آذربایجان ش�رقی گفت: یک 

موسسه غیرمجاز دندانپزشکی در تبریز پملب شد.
به گ��زارش ایرنا از روابط عموم��ی اداره کل تعزیرات حکومتی 
آذربایجان ش��رقی، »صم��د حضرتی« افزود: پرون��ده تخلف این 
موسسه را کمیس��یون ماده ۱۱ امور بهداشتی و درمانی دانشگاه 

علوم پزشکی به تعزیرات حکومتی ارسال کرده بود.
وی اظهار کرد: ش��عبه س��وم بدوی تعزیرات حکومتی تبریز به 
این پرونده رسیدگی کرد و با بررسی محتویات پرونده و به دلیل 
ارایه نشدن مدارک قانونی، اتهام ایجاد موسسه غیرمجاز را محرز 

و علاوه بر ضبط ملزومات، حکم پلمب محل موسسه را صادر کرد.
قاچاقچی پوشاک در بناب به پرداخت ۲ میلیارد و ۱۱۵ میلیون ریال محکوم شد

مدیرکل تعزیرات حکومتی آذربایجان شرقی همچنین گفت: قاچاقچی البسه و پوشاک در بناب به پرداخت 
۲ میلیارد و ۱۱۵ میلیون ریال جریمه محکوم شد.

حضرت��ی، ادام��ه داد: این پرونده را ماموران نیروی انتظامی از یک دس��تگاه خودروی س��واری پژو در این 
شهرستان کشف و پرونده آن را به اداره تعزیرات حکومتی ارسال کردند.

وی یادآور ش��د: ش��عبه بدوی رس��یدگی به تخلفات قاچاق کالا و ارز تعزیرات حکومتی بناب به پرونده این 
قاچاق به ارزش یک میلیارد و ۵۷ میلیون ریال رسیدگی کرد.

حضرتی، ادامه داد: شعبه با بررسی پرونده و به دلیل ارایه نشدن مدارک قانون، اتهام خرید خارج قاچاق را 
محرز و متخلف را به پرداخت جزای نقدی معادل ۲ برابر ارزش کالا محکوم کرد.

به گزارش ایرنا، در س��ال گذش��ته در حوزه قاچاق کالا و ارز به دنبال رسیدگی و مختومه شدن سه هزار و 
۸۰۲ پرون��ده تخلف در آذربایجان ش��رقی، برای قاچاقچیان و متخلفان در این ح��وزه بیش از ۶ هزار و ۷۹۶ 

میلیارد و ۹۹ میلیون ریال جریمه صادر شد.

معاون اس�تاندار آذربایجان ش�رقی و فرماندار مراغه با 
قدردانی از مشارکت اقش�ار مختلف مردم شهرستان در 
چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری، گفت: روند 
تجمیع آرای این شهرستان به پایان رسید و انتخابات در 

امنیت و سلامت کامل برگزار شد. 
»مرتضی مینوی��ی« در گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: تخلف 
تاثیرگذار در روند برگزاری انتخابات این شهرستان گزارش نشد 
و مردم به خوبی نس��بت به مس��ئولیت اجتماعی و سیاسی خود 

عمل کردند.
وی با بیان اینکه ستادهای انتخاباتی فعال در این شهرستان در ایجاد شور و نشاط اجتماعی و سیاسی نقش 
اساسی ایفا کردند، اضافه کرد: مشارکت مردم، عوامل اجرایی، دستگاه های خدمات رسان، ستادهای انتخاباتی، 
رس��انه ها و به ویژه رادیوش��هر مراغه موجب شد تا هر چهار ش��اخص مورد تاکید رهبری مبنی بر مشارکت، 

امنیت، سلامت و رقابت در این انتخابات مورد توجه قرار گیرد.
فرماندار مراغه از این انتخابات به عنوان جشن سیاسی مردم شهرستان یاد کرد و ادامه داد: مردم مراغه که 
در آیین تشییع و تدفین شهدای خدمت به ویژه شهید »مالک رحمتی« حماسه آفریده بودند، در این انتخابات 

بار دیگر ثابت کردند که همواره در صحنه حضور دارند.
به گفته »مینویی« برای برگزاری چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری در این شهرستان ۱۸۶ شعبه 

اخذ رای مهیا شد که ۱۳۳ مورد از آنها شعبه ثابت و ۵۳ شعبه دیگر سیار بود.
رییس س��تاد انتخابات مراغه این را هم بیان کرد: بیش��ترین تعداد شعبه ها با ۸۰ شعبه در مدارس استقرار 

یافت و نمایندگان فرمانداری، شورای نگهبان، فراجا و نامزدها در همه شعبه ها حضور داشتند.
به گزارش ایرنا، برگزاری چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری راس ساعت ۸ صبح روز جمعه هشتم 

تیرماه در ۵۸ هزار و ۶۴۰ شعبه اخذ رای در سراسر ایران آغاز شد و تا ساعت ۲۴ ادامه یافت.
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